

9天7晚 成都 九寨沟/牟尼沟/峨眉山 (金顶)

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/TFU 2130/0215+1 OD672

TFU/KUL 0315/0745 OD673

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ 全程无购物
- ~ 无保证自费
- ~ 当地 4+5 钻酒店
- ~ 1 晚国际 5 星酒店
- ~ 2 晚九寨沟 5 当地星酒店
- ~ 黄龙景区 (含上下行索道+电瓶)
- ~ 峨眉山金顶(含公共环保车+金顶双缆车)
- ~ 九寨沟景区 (含环保车)
- ~ 中国火龙之乡-黄龙溪古镇

美食饕餮 Local Meals:

- 特色川菜 · 藏式风味
- 养生汤锅 · 熊猫宴
- 竹笋宴 · 柴火鸡
- 四川火锅 · 峨眉风味

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

九寨沟风景区 (含环保车)



钟书阁



D1 吉隆坡 / 成都 2130/0215+1 (MOB) 酒店: 成都天府临空智选假日酒店或同级

乘搭客机飞往成都机场, 入住酒店.

D 2 成都 (2.5H) 乐山 (1H) 峨眉山 (B/L/D) 酒店: 峨眉世纪阳光大酒店或同级

黄龙溪古镇 距离至今已有 1700 多年历史, 镇上有明清时代的青石板古街与古牌坊、古寺庙、古建筑民居、古榕树、古崖墓浑然一体, 古色古香, 并称为「十古」. **乐山大佛** 又名凌云大佛, 位于南岷江东岸凌云寺侧, 濒大渡河, 青衣江和岷江三江汇流处.

D3 峨眉山 (B/L/D) 酒店: 峨眉世纪阳光大酒店或同级

峨眉山金顶风景区 (含公共环保车及金顶双缆) 与峨眉顶峰的万佛顶相邻, 金顶最高处, 在阳光映照之下, 金光闪闪, 固名金顶, 晚餐后观赏 **峨眉圣像功夫秀**.

D4 峨眉山 (3H) 都江堰 (2H) 茂县 (B/L/D) 酒店: 茂县国际饭店或同级

熊猫乐园 (含电瓶车) 为都江堰熊猫基地, 拥有多个熊猫展示区, 游客可以近距离观察和了解大熊猫及其生活习性, **钟书阁** 是首个文旅主题的书店, 其灵感来自宏伟的都江堰大坝, 像一座用历史文化建造的高墙.

灌县古城 建于南北朝后魏时期, 充满伊斯兰风情, 中亚风格, 明城墙背靠西街, 著名国画大师董寿平的居就在这里.

白石羌寨 为典型的羌族聚居区, 中部种植业丰富, 村寨倚群山, 泉水丰富, 前有岷江, 视野开阔.

D5 茂县 (5H) 九寨沟 (B/L/D) 酒店: 九寨沟丽呈华廷度假村酒店同级

叠溪海子 是世界自然遗产九寨沟, 九寨沟旅游沿线一道独特的风景线.

黄龙风景区 (含上下行索道+山顶电瓶车) 搭乘上行索道, 这是一种便捷的方式可以让游客从低海拔地区快速到达景区内. 索道沿途风景秀丽, 是一次令人难忘的体验, 乘坐电瓶车游览黄龙风景区的主要景点. **※冬季 (11 月中至 4 月初) 或天气影响下雪导致无法游览黄龙景区, 将以牟尼沟-扎孔瀑布替代.** **岷江源头** 是成都平原的最重要的水资源, 特别是水电工程.

D6 九寨沟 (B/L/D) 酒店: 九寨沟丽呈华廷度假村酒店或同级

九寨沟风景区 (含环保车) 以其独特的多彩湖泊, 瀑布, 山峰和原始森林而闻名于世, 因自然景观尤为壮丽, 而被联合国教科文组织列为世界自然遗产, 晚餐后观赏 **藏羌风情歌舞晚会**.

九寨沟景点包括: 熊猫海, 盆景滩, 芦苇海, 五彩池, 珍珠滩, 镜海, 犀牛海, 诺日朗瀑布, 五花海, 树正海和长海等.

D7 九寨沟 (7H) 都江堰 (B/L/D) 酒店: 都江堰皇冠国际 5 星级酒店或同级

松潘古城 规模宏伟, 气势非凡, 其城墙的长度, 高度, 厚度, 浮雕石刻的精美在民族地区, 然后游览 **传统藏寨村**

D8 都江堰 (1H) 成都 / 吉隆坡 (B/L/D)

锦里古街 带有古蜀国民风, 现在的锦里已经被开发成一条民俗商业步行街.

宽窄巷子 由宽巷子、窄巷子、井巷子平行排列组成, 全为青黛砖瓦的仿古四合院落.

然后游览 **春熙路, 太古里步行街**, 晚餐后前往机场准备返回家园.

D9 吉隆坡 0315/0745 (MOB)

抵达吉隆坡.

牟尼沟



都江堰熊猫乐园



9D7N ChengDu JiuZhaiGou/MouNiGou/LeShan/Mt.E-Mei

D1 KUL / Chengdu 2130/0215+1 (MOB) Hotel: Holiday inn express or similar

flight to Chengdu Airport and check into the hotel.

D2 Chengdu (2.5H) Leshan (1H) Emei Mt (B/L/D) Hotel: Emei Century Sunshine Hotel or similar

Huanglongxi ancient town has a history of more than 1,700 years. The ancient bluestone streets of the Ming and Qing Dynasties are integrated with ancient archways, ancient temples, ancient architectural houses, ancient banyan trees, and ancient cliff tombs. It is antique and called the "Ten Ancient".

Leshan Great Buddha also known as Lingyun Great Buddha, is located on the side of Lingyun Temple on the east bank of the South Minjiang River, near the confluence of the Dadu River, the Tsing Yi River and the Minjiang River.

D3 Emei Mt (B/L/D) Hotel: Emei Century Sunshine Hotel or similar

Mount Emei Jinding Scenic Area (including public environmental protection vehicles and Jinding double cables) is adjacent to the Ten Thousand Buddhas Peak at the top of Mount Emei. The highest point of the Golden Peak is shining golden under the sunlight. It is named Jinding. After dinner, watch the **Emei Icon Kung Fu Show**.

D4 Emei (3H) Dujiangyan (2H) Maoxian (B/L/D) Hotel: Maoxian International Hotel or Similar

Panda Paradise (Include buggy cars) is a Dujiangyan panda base with multiple panda display areas. Visitors can observe and understand giant pandas and their living habits up close. **Zhongshu Pavilion** is the first bookstore with a cultural tourism theme. It is inspired by the magnificent Dujiangyan Dam, like a high wall built with history and culture. The ancient city of **Guanxian** was built in the period of the Later Wei Dynasty of the Northern and Southern Dynasties. It is full of Islamic style and Central Asian style. **Baishi Qiangzhai** is a typical Qiang settlement area. The central part is rich in planting. The village is backed by mountains, rich in spring water, and has a wide view of the Minjiang River in front of it.

D5 Maoxian (5H) Jiuzhaigou (B/L/D) Hotel: Jiuzhaigou Licheng Huating resort or similar

Diexihaizi is a world natural heritage site in Jiuzhaigou, a unique scenic spot along Jiuzhaigou Tourism.

Huanglong Scenic Area (including Return cable car + mountain top electric shuttle) (with an average altitude of approximately 3000-4000 meters) the higher you climb, the more beautiful the view. ✳ **In winter (from mid-November to early April) or due to weather conditions causing snow and making it impossible to visit the Huanglong Scenic Area, the tour will be replaced by a visit to Mounigou - Zhaga Waterfall.** The source of the **Minjiang River** is the most important water resource in the Chengdu Plain, especially for hydropower projects.

D6 Jiuzhaigou (B/L/D) Hotel: Jiuzhaigou Licheng Huating resort or similar

Jiuzhaigou Scenic Area (including environmentally friendly vehicles) is famous all over the world for its unique colorful lakes, waterfalls, mountain peaks and primeval forests. Because of its magnificent natural landscape, it is listed as a world natural heritage site by UNESCO. After dinner, watch the Tibetan and Qiang style song and dance party. **Jiuzhaigou attractions include: Panda Sea, Bonsai Beach, Reed Sea, Colorful Pond, Pearl Beach, Mirror Sea, Rhino Sea, Nuorilang Waterfall, Wuhua Sea, Shuzheng Sea and Changhai.**

D7 Jiuzhaigou (7H) Dujiangyan (B/L/D) Hotel: Chengdu Xiyue Hotel or Similar

The ancient city of Songpan is magnificent in scale and extraordinary in momentum. The length, height, thickness, and exquisite relief stone carvings of its city walls are in ethnic areas, after proceed to **Tibetan culture village**.

D8 Dujiangyan (1H) Chengdu / KUL (B/L/D)

Jinli Ancient Street has the folk style of ancient Shu, and now Jinli has been developed into a folk commercial pedestrian street.

Kuanzhai Alley is composed of wide alleys, narrow alleys, and well alleys arranged in parallel. Then visit **Chunxi Road** and **Taikoo Li Pedestrian Street**. After dinner, go to the airport to prepare to return home.

D9 Kuala Lumpur 0315/0745 (MOB)

Home sweet home.

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.